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Time Structure in the novel “Ghosts of the Murdered City” by the novelist Bashir
Mufti

Abstract

temporal phenomenon was able to receive the greatest amount of studies and attention
by writers and critics, urging them to draw their attention to the methods of its work
and ways of embodying it within the different texts, and because it penetrated the rules
of the classical logical arrangement that were at that time in the traditional novel. It
created the so-called temporal paradoxes by presenting what has not yet come, remem-

bering a past event and thus the overlap of time in the modern novel.

La structure du temps dans le roman "'les fontomes de la ville assassinée' Romancier
bashir mufti

Résumé

phénomene temporel a pu recevoir le plus d’études et d’attention de la part des écri-
vains et des critiques, attirant leur attention sur les méthodes de son travail et les ma-
nieres de ['incarner dans les différents textes, et parce qu’il a penétré les régles de la
logique classique. Arrangement qui étaient a cette époque dans le roman traditionnel.
1l a créé les soi-disant paradoxes temporels en présentant ce qui n’est pas encore venu,
en rappelant un événement passé et donc le chevauchement du temps dans le roman

moderne.
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